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JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült a Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzat Képviselő-testületének            

2018. március 29-én (csütörtök) 15,00 órai kezdettel a Polgármesteri Hivatal   

(Budapest, IV. ker. István út 14. II. em.) Dísztermében tartott üléséről 

 

A képviselők közül jelen vannak:  

Bartók Béla   Jókay Attila     

Berényi Erzsébet  Nagy István   Rádi Attila 

Belán Beatrix   Németh Edit Éva  Renge Zsolt  

Dr. Barrel Zoltán  Dr. Molnár Szabolcs  Dr. Szabó Béla 

Dr. Dabous Fayez  Ozsváth Kálmán  Dr. Trippon Norbert  

Hladony Sándor  Pajor Tibor   Wintermantel Zsolt 

Jánszkyné Ulman Mária Pataki Gábor 

 (19 fő) 

 

Az ülésre később érkezett: Perneczky László (15,05) 

 

Az ülésről távol van: Légrádi Péter 

 

Jelen  vannak (részben tanácskozási joggal): 

Dr. Tahon Róbert jegyző 

Dr. Varga Zalán aljegyző  

Dr. Mihályi Zsolt Apor Szociális Főosztály vezetője 

Szabó Zsolt Városüzemeltetési Főosztály vezetője 

Kassai Lóránt Gazdasági Főosztály vezetője 

Hudák Edina Költségvetési Osztály vezetője 

Csukás Tímea Pénzügyi és Számviteli Osztály vezetője 

Szesztai György Főépítész 

Mike Józsefné, Általános Igazgatási Osztály vezetője 

Dr. Polaneczki-Káplár Katalin Szociális Osztály vezetője  

Szilas Tímea Ügyviteli Osztály vezetője 

Gerstmayer János Városüzemeltetési Főosztályvezető-helyettes  

Márkus Erzsébet Igazgatási Főosztály vezetője 

Keszthelyi Ilona Anyakönyvi Osztály vezetője  

T. Kovács Beáta Adóigazgatási Osztály vezetője 

Cserna Sándor Közterület Felügyelet Osztály vezetője 

Zajzon-Veres Szilvia Személyügyi Osztály vezetője 

Kóródi Mariann Ifjúsági, Sport, Művelődési és Oktatási Osztály vezetője  

Dr. Lévai Tamás referens 

Oroszi-Ványi Melinda referens 

Nagy Brigitta referens 

Szüle Endre referens 

Honti Csaba referens 

Köblös Anita referens 

Krizsik Alfonz referens 

Szilágyi Arnold Gondnokságvezető 

Varga Gábor Informatikai Osztály vezetője 
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Wintermantel Zsolt 
Köszönti a testület tagjait és a megjelent vendégeket. Megállapítja, hogy a képviselő-testületi 

ülés határozatképes.  

Elmondja, hogy az 1. a 2., a 14. és a 15. napirend mellékletei elektronikusan kerültek 

megküldésre. A 10. napirendhez a helyszínen kiegészítés került kiosztásra. A 7., a 8., a 10., a 

11. és a 12. napirend mellékleteit terjedelmük és mennyiségük miatt az Újpest honlapon a 

képviselő-testületi ülések fül alatt lehet elérni. 

Ezen túlmenően szintén a helyszínen került kiosztásra: Javaslat európai uniós pályázat 

benyújtásának támogatására; Javaslat ingatlan értékesítésére kiírt pályázatot lezáró döntés 

meghozatalára; Javaslat íjász központ létesítésének támogatására, melyeket az Egyebek 

napirendhez javasol besorolni.  

Több észrevétel nem lévén szavazásra teszi fel az általa alapjavaslatként módosított 

napirendet. 

 

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzat Képviselő-testületének  

32/2018.(III.29.) határozata a napirendről 

1. A IV. kerületi Hivatásos Tűzoltóparancsnokság 2017. évi tevékenységéről szóló 

beszámoló 

 

2. BRFK IV. kerületi Rendőrkapitányság beszámolója a 2017. év közbiztonsági 

helyzetéről, valamint a kapitányság munkájáról 

 

3. Előterjesztés intézményvezetői kinevezés tárgyában 

 

4. Javaslat az újpesti közoktatási intézmények átszervezésének támogatására 

 

5. Javaslat Újpest Önkormányzata által fenntartott óvodák kötelező felvételi 

körzetjegyzékének módosítására  

 

6. Javaslat együttműködési megállapodás megkötésére a Károlyi Sándor Kórház állami 

fejlesztése kapcsán 

 

7. Dél-Újpest KÉSZ – tájékoztatás a vizsgálati és program munkarészekről 

 

8. Újpest Városközpont KÉSZ - véleményeztetés záró döntés 

 

9. ÚKVSZ módosítás Erzsébet utca környezetére – jóváhagyás 

 

10. DÉSZ VIII. ütem és KÉSZ Budapest IV. és XIII. kerület, Népsziget – véleményeztetés 

és partnerség zárása 

 

11. Megyer Kertváros KÉSZ - véleményeztetés és partnerség zárása 

 

12. Károlyi Városnegyed KÉSZ – jóváhagyás 

 

13. Előterjesztés a parkolóhely-létesítési kötelezettség megválthatóságának feltételeit 

meghatározó közterületi parkolásról szóló rendelet módosítása tárgyában – Károlyi 

Városnegyed KÉSZ területére 

 

14. Javaslat az Önkormányzat Közbeszerzési Szabályzatának módosítására 
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15. Javaslat a REX Kutyaotthon Alapítvánnyal kötendő közfeladat ellátási szerződés 

jóváhagyására 

 

16. Javaslat oktatási célú ingatlanrész bérbeadására 

 
17. Előterjesztés tulajdonosi hozzájárulás megadása tárgyában a Szent János Apostol 

Katolikus Általános Iskola és Óvoda részére 

 

18. Előterjesztés járóbeteg szakellátást érintő kapacitás átcsoportosítás tárgyában 

 

19. Javaslat a Méhecske Alapítvány támogatására 

 

20. Egyebek 

(19 igen) 

 

Perneczky László képviselő úr 15,07 órakor megérkezett, így a Képviselő-testület létszáma 20 

fő. 

 

1. A IV. kerületi Hivatásos Tűzoltóparancsnokság 2017. évi tevékenységéről szóló 

beszámoló 

Előterjesztő: Wintermantel Zsolt polgármester 

 

Wintermantel Zsolt 

Köszönti Béres Ferenc tűzoltóparancsnok urat. A IV. kerületi Hivatásos 

Tűzoltóparancsnokság 2017. január 1.- 2017. december 31. között végzett tevékenységéről 

szóló beszámolót a Képviselő-testület tagjai elektronikusan megkapták. Kiegészítés, kérdés, 

észrevétel nem lévén szavazásra teszi fel a határozati javaslatot.  

 

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzat Képviselő-testületének  

33/2018.(III.29.) határozata a Tűzoltóparancsnokság 2017. évi tevékenységéről szóló 

beszámolóról 

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzat Képviselő-testülete a IV. kerületi 

Hivatásos Tűzoltóparancsnokság 2017. január 1.- 2017. december 31. között végzett 

tevékenységéről szóló beszámolót elfogadja.  

(19 igen) 

Felelős: polgármester 

Határidő: azonnal 

 

Wintermantel Zsolt 

Megköszöni tűzoltóparancsnok úrnak az állomány áldozatos munkáját, hogy napi 24 órában 

rendelkezésre állnak és biztosítják a lakosság nyugalmát.    

 

 

2. BRFK IV. kerületi Rendőrkapitányság beszámolója a 2017. év közbiztonsági 

helyzetéről, valamint a kapitányság munkájáról 

Előterjesztő: Wintermantel Zsolt polgármester 
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Wintermantel Zsolt 

Köszönti Dr. Terdik Tamás rendőr ezredes urat a főkapitány bűnügyi helyettesét és felkéri 

Buchwald Milán kapitányságvezető  urat, hogy tartsa meg beszámolóját a Rendőrkapitányság 

2017. évben végzett munkájáról. 

 

Buchwald Milán 

Elmondja, a IV. kerületi Rendőrkapitányság 2017. évben végzett fegyelmezett és kitartó 

munkája eredményeként sikerült elérniük a kitűzött célt. Az előző évhez képes a regisztrált 

bűncselekmények számában jelentős csökkenést értek el és a nyomozás eredményességi 

mutatók területén is jelentős emelkedést sikerült elérniük. Amennyiben egy hosszabb 

időszakot és egy folyamatot vizsgálnak, akkor még markánsabban jelentkeznek ezek a pozitív 

eredmények. 2017. évben a regisztrált bűncselekmények esetében 67 %-os csökkenést értek 

el. A 14 kiemelten kezelt bűncselekmény vonatkozásában 49,6 %-os csökkenést, a 

személygépjármű lopások számában 86,4 %-os csökkenést sikerült elérniük. A lakásbetörések 

esetében is mindegy 68 %-kal sikerült csökkenteni a bűncselekmények számát. Rablás 

bűncselekmény regisztrálására 2017. évben nem került sor és ehhez tudni kell, hogy voltak 

olyan időszakok, amikor 59 rablást regisztráltak Újpesten. A kifosztás számában szintén 

jelentős, 87 %-os csökkenést regisztráltak. 

A nyomozás eredményességi mutatót a 2016. évben regisztrálthoz képest 47,5 %-ról 62,5 %-

ra sikerült növelniük. A 14 kiemelten kezelt bűncselekmények vonatkozásában a 34,3 %-os 

eredményt 60,1 %-ra sikerült emelniük. Szintén sikerült növekedést elérniük a 

személygépkocsi lopás és a zárt gépjármű feltörés vonatkozásában is. A közterületen 

elkövetett bűncselekmények tekintetében a 38,2 %-ról 49 %-ra fejlesztették az 

eredményességüket.  

Úgy gondolja, hogy ugyanazzal a kitartó munkával, ami 2017. évben jellemezte az Újpesti 

Rendőrkapitányságot, 2018. évben még sikeresebb évet tudnak zárni. 

 

Wintermantel Zsolt 

Megköszöni a rövid tájékoztatást, kérdés észrevétel nem lévén, szavazásra teszi fel a 

határozati javaslatot.  

 

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzat Képviselő-testületének  

34/2018.(III.29.) határozata a Rendőrkapitányság beszámolója a 2017. év közbiztonsági 

helyzetéről, valamint a kapitányság munkájáról 

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzat Képviselő-testülete a Budapesti Rendőr-

főkapitányság IV. kerületi Rendőrkapitányság 2017. évben végzett munkájáról szóló 

évértékelő beszámolóját elfogadja.  

(19 igen, 1 tartózkodás) 

Felelős: Polgármester 

Határidő: 2018. március 31. 

 

Wintermantel Zsolt  

Szeretné tolmácsolni az Újpesti Önkormányzat és a Képviselő-testület köszönetét a 

Kapitányság valamennyi munkatársának az elvégzett munkáért és további eredményes 

munkát kíván. 

 

 

3. Előterjesztés intézményvezetői kinevezés tárgyában 

Előterjesztő: Dr. Molnár Szabolcs alpolgármester 
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Dr. Molnár Szabolcs 

Kiegészítésében elmondja, összesen 3 pályázat érkezett az Aranyalma Óvoda – Kertvárosi 

Tagóvoda vezetői állására. A pedagógiai szakértő véleményének megérkezése előtt tartott 

szülői fórumon Bőczén Zsuzsanna pályázatát támogatták, aki nem rendelkezik 

intézményvezetői szakképzetséggel és jogszabály szerint jelen pályázatban nem nevezhető ki. 

Az előterjesztés kiküldése után a szülők felkeresték a hivatalban és arról tájékoztatták, hogy 

erről a tényről nem volt tudomásuk. Elmondták, amennyiben Bőczén Zsuzsannát nem lehet 

kinevezni, akkor Kovácsné Szalárdy Ágnes pályázatát támogatják. A KOB keddi ülésén 

Suchy Péter a harmadik pályázó megjelent és jelezte a Bizottságnak, hogy visszavonja a 

pályázatát. A kiegészítésben elhangzottaknak megfelelően Kovácsné Szalárdy Ágnest 

javasolja a vezetői teendők ellátásának megbízásával. A KOB szintén Kovácsné Szalárdy 

Ágnes megbízását javasolta a Képviselő-testület felé. 

 

Wintermantel Zsolt 

Kérdés észrevétel nem lévén, szavazásra teszi fel a határozati javaslatot.  

 

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzat Képviselő-testületének  

35/2018.(III.29.) határozata intézményvezetői kinevezéséről 
A Képviselő-testület úgy dönt, hogy az Aranyalma Óvoda – Kertvárosi Tagóvoda vezetői 

teendőinek ellátásával 2018. augusztus 01-től – 2023. július 31-ig terjedő időtartamra 

Kovácsné Szalárdy Ágnest bízza meg.  

(19 igen, 1 tartózkodás) 

Felelős: Polgármester, a hatáskörrel rendelkező Alpolgármester útján 

Határidő: azonnal 

 

Wintermantel Zsolt 

A Képviselő-testület nevében gratulál Kovácsné Szalárdy Ágnesnek a kinevezéséhez, és 

vezetői teendőinek ellátásához jó munkát kíván. 

 

 

4. Javaslat az újpesti közoktatási intézmények átszervezésének támogatására 

Előterjesztő: Dr. Molnár Szabolcs alpolgármester 

 

Wintermantel Zsolt 

Az előterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, kérdés, észrevétel nem lévén, szavazásra 

teszi fel a határozati javaslatot.  

 

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzat Képviselő-testületének  

36/2018.(III.29.) határozata az újpesti közoktatási intézmények átszervezésének 

támogatásáról 
Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

előterjesztésben foglaltakat megtárgyalta, és úgy dönt, hogy támogatja az Észak-Budapesti 

Tankerületi Központot az alábbi intézményi átszervezések végrehajtásában a 2018/2019. 

tanévtől kezdődően: 

 Az Újpesti Csokonai Vitéz Mihály Általános Iskola és Gimnáziumban (1048 

Budapest, Bőrfestő u. 5-9.; OM: 034877) a gimnáziumi tanulólétszám növelése 200 

főről 300 főre. Ez az intézmény maximális tanulólétszámának növelése 900 főről 1000 

főre. 

 Az Újpesti Csokonai Vitéz Mihály Általános Iskola és Gimnáziumban (1048 

Budapest, Bőrfestő u. 5-9.; OM: 034877) az általános iskolai és gimnáziumi 
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tagozatokon a sajátos nevelési igényű tanulók integrált nevelése-oktatása feladatnál az 

ellátott SNI típusok közül az értelmi fogyatékos, beszédfogyatékos, autizmus 

spektrumzavarral és az egyéb pszichés fejlődési zavarral küzdő tanulók kivétele; az 

érzékszervi fogyatékos marad. 

 Az Újpesti Bródy Imre Gimnázium és Általános Iskola (1047 Budapest, Langlet 

Valdemár u. 3-5.; OM: 034866) alapfeladatának bővülése új alapfeladattal: 

nemzetiségi oktatás. Az iskola német nemzetiségi gimnáziumi osztályt indít. Az 

átszervezés újabb változást eredményez az iskola szakmai alapdokumentumában: az 

intézmény neve Újpesti Bródy Imre Német Nemzetiségi Nyelvoktató Gimnázium és 

Általános Iskola Neupester Bródy Imre Deutsches Nationalitätengymnasium und 

Grundschule elnevezésre változik. 

 Az Újpesti Óvoda, Általános Iskola és Egységes Gyógypedagógiai Módszertani 

Intézmény (1041 Budapest, Venetiáner u. 26.; OM: 038408) székhelye hivatalos 

nevének változása, rövid név adása az intézmény részére: Újpesti EGYMI. 

(20 igen) 

Felelős: Dr. Molnár Szabolcs alpolgármester 

Határidő: 2018. március 30. 

 

 

5. Javaslat Újpest Önkormányzata által fenntartott óvodák kötelező felvételi 

körzetjegyzékének módosítására  

Előterjesztő: Dr. Molnár Szabolcs alpolgármester 

 

Wintermantel Zsolt 

Az előterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, kérdés, észrevétel nem lévén, szavazásra 

teszi fel a határozati javaslatot.  

 

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzat Képviselő-testületének  

37/2018.(III.29.) határozata az Újpest Önkormányzata által fenntartott óvodák kötelező 

felvételi körzetjegyzékének módosítására  

A Képviselő-testület az előterjesztésben foglaltakat megtárgyalta és úgy dönt, hogy elfogadja 

az Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata által fenntartott óvodák - 2018/2019-

es nevelési évtől érvényes – kötelező felvételi körzetjegyzékének módosítását. 

(19 igen, 1 tartózkodás) 

Felelős: Dr. Molnár Szabolcs alpolgármester 

Határidő: 2018. április 15. 

 

 

6. Javaslat együttműködési megállapodás megkötésére a Károlyi Sándor Kórház 

állami fejlesztése kapcsán 

Előterjesztő: Wintermantel Zsolt polgármester 

 

Wintermantel Zsolt 

Előterjesztőként nem kíván szóbeli kiegészítést tenni. 

 

Dr. Trippon Norbert 

Elmondja, örömmel fogadnak minden olyan előterjesztést, ami Újpesten jelen esetben a 

Károlyi Sándor Kórház szolgáltatásai színvonalának javítására irányul. A koncepcióban 

olvasható, hogy a tervezett kapacitás 417 krónikus és rehabilitációs ágyra vonatkozik. Ebből a 

koncepcióból következik, hogy a Károlyi Sándor Kórház már sosem lesz aktív ellátást nyújtó 



7 

 

intézmény, ami álláspontjuk szerint nagyon szomorú. Úgy vélik, hogy az Árpád Kórházat sem 

kellett volna annakidején bezárni és emlékei szerint akkor többen tüntetést szerveztek a 

kórház bezárásával szemben. Korábban is voltak szűkítések és bezárások, ami ellen politikai 

és civil szervezetek tüntettek. Úgy gondolja, minden ilyen demonstrációnak legitim, jó 

szándékú alapja volt.  

Összességében egyetértenek azzal, hogy a krónikus ellátást is fejleszteni kell, de azt 

szeretnék, hogy Újpestnek újra legyen saját, aktív ellátást nyújtó kórháza. Minden 

országgyűlési képviselőjelöltet arra kérnek, hogy ezért dolgozzon.     

 

Pajor Tibor 

Úgy gondolja, az a funkció, amit a kórháznak terveznek Károlyi István nevével és 

szándékával összeegyeztethetetlen. Javasolja, az előterjesztő vonja vissza ezt az előterjesztést, 

egyeztessenek a Károlyi családdal, hogy valóban így gondolták-e annak idején Újpest 

egészségügyi fejlesztését. Álláspontja szerint nem támogatható az előterjesztés, a régi 

koncepcióhoz ragaszkodik, ami többek között növelné az aktív ágyak számát, lenne szülészet 

és helikopter leszálló pálya. 

 

Belán Beatrix 

Hozzászólásában elmondja, az előterjesztésben talált egy félmondatot, amely 

elgondolkoztatta, mivel műszaki leírás és műszaki háttér esetében nem egy „erős” 

félmondatra számított. Nevezetesen a Nyár utca közvetlen közlekedési kapcsolat nyitásáról 

van szó a Rózsa utcára. A tízemeletes házak között szűk a hely, kevés a zöldterület. Arról 

szeretne kicsit bővebb tájékoztatást kapni, hogy képzelik el ennek a koncepciónak 

végrehajtását.  

 

Perneczky László 

Hozzászólásában elmondja, hogy a Nyár utca Ősz utca közötti szakasz jelenleg is 

fekvőrendőrökkel, kis kanyarokkal szabályozott rész, ahol álláspontja szerint nagyon nehéz 

vagy lehetetlen olyan kapcsolatot kialakítani, ami egy ekkora kórháznak megfelelő lenne. Úgy 

gondolja, a hotel szárny nem fér el azon a területen, ezért nem is támogatja. 

 

Dr. Trippon Norbert 

A faállománnyal kapcsolatos megállapításokat szeretné aláhúzni, hiszen a tervezési koncepció 

írja le, hogy maga a telek legnagyobb értéke az ősi faállománya, ami fiatalításra, 

karbantartásra szorul. Erről a Városliget, a Homoktövis utca végén az elmúlt években történt 

fairtás, és az Óceánárok utca vagy a szülőotthon mögötti fairtás jut eszébe. Az anyag szerint a 

lehető legkevesebb értékes fa kivásásával járhat a beruházás, ezért úgy gondolják, 

egyetértenek azzal, hogy a krónikus ellátás fejlesztésre szorul, de szeretnének garanciákat 

kapni arra, hogy értékes fákat nem vágnak ki ezen a területen.  

Felhívja a figyelmet arra, hogy az új hotel tömb üzemeltetési háttere sem értelmezhető. 

Szeretnének egyértelmű, világos garanciát kapni, hogy ez az új hotelszárny nem „privát 

biznisz helye”, hanem az állami közszolgáltatások része lesz, csak a korábbinál 

színvonalasabb minőségben. Úgy gondolja, ezzel a két garanciális elemmel támogatható az 

előterjesztés.          

 

Nagy István 

Elmondja, az egészségügyi fejlesztés keretein belül elindult az 

Egészséges Budapestért Program, aminek reményei szerint az lesz az eredménye, hogy 

miközben Újpesten megszűnt az aktív betegellátás, helyette egy jó minőségű krónikus 

betegellátást alakítanak ki, ami az egész Budapest ellátását fogja javítani.  
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Hosszasan sorolhatná, hogy milyen fejlesztések történtek az Újpesti Szakrendelőben, mióta az 

Újpesti Önkormányzat átvette. Vannak problémák, de azok az orvoshiányra vezethetők 

vissza. Jövő héten átadnak a Szakrendelőben egy 12 millió forintba kerülő egész testre 

kiterjedő csontritkulást szűrő berendezést, ami álláspontja szerint már nagyon hiányzott 

Újpesten. Folyamatos fejlesztések zajlanak, és az a feladat, hogy legyen egy jó járóbeteg 

szakellátás, működjenek a felújított háziorvosi rendelők, működjön az aktív betegellátás. 

Tárgyalásban vannak az Uzsoki Kórházzal annak érdekében, hogy az újpesti betegellátás egy 

részét vegye át a Honvéd Kórháztól. Reméli, hogy ezzel az átcsoportosítással a sürgősségi 

betegellátás problémája is megoldódik. Lassan, de biztosan haladnak előre az újpestiek 

részére egy jó betegellátás biztosítása felé. 

 

Dr. Trippon Norbert 

Úgy gondolja, hogy nem stadionokat és fűthető műgyepet kellett volna építeni, hanem 

kórházakat. Nem kellett volna Magyarországot kivándorló országgá tenni és akkor ma a 

sürgősségi ellátás is jobb lenne. Hosszasan sorolhatná és folytathatná ezt a vitát, de nem teszi. 

 

Perneczky László 

Elmondja, hogy a Károlyi Sándor Kórházban meg akarnak szüntetni 142 ágyat. A hátsó kertet 

rehabilitációs sportpályának meg lehetne nyitni, sok rekreációs dolgot lehetne ott létrehozni, 

de a Baross utcai jól megközelíthető telephelyet megszüntetni és onnan áthozni 142 ágyat egy 

új építésű épületbe, álláspontja szerint rossz döntés. Ezeknek a típusú fejlesztéseknek olyan 

területen kellene megvalósulnia, mint például a Városi kórház területe, ahol nem terhelik meg 

a lakótelepi illetve családi házas rész határán lévő területet. Ezért gondolja, hogy az a 

fejlesztési koncepció, ami az előterjesztésben szerepel, nem jó elgondolás. Ennek a kórház 

tömbnek a városi Kórház területén jobb helye lenne, nem a tervezett, egyébként is zsúfolt 

részen. 

 

Dr Trippon Norbert   

Elmondja, mikor a szakrendelő átvételére sor került elmondták, hogy elvben nem ellenzik, de 

azt szerették volna, ha az átadáshoz pénzt is ad a Főváros. Akkor úgy látták, volt politikai 

konstelláció rá, de végül nem sikerült pénzt szerezni, de ennek már nagy jelentősége nincs. 

Úgy gondolja, Újpestnek van politikai kultúrája, és amennyiben ezt minden politikai párt 

betartja, akkor nem következik be végletes törés. Álláspontja szerint ezt a hosszú évek óta 

tartó hagyományt meg kellene őrizni.  

 

Wintermantel Zsolt 

Válaszában elmondja, hogy Trippon úr helyesen emlékezik, pénzt nem kapott az 

Önkormányzat a szakrendelő átvételéhez. Szalkai István fővárosi képviselő előterjesztésére 

2010. augusztusában sikerült úgy lobbizni a Fővárosi Közgyűlésen, hogy az Szakrendelőt 

megkapja Újpest Önkormányzata azzal a kötöttséggel, hogy értékesítse a Szülőotthont és az 

abból befolyó összeget fordítsa a Szakrendelőre. Így valóban kézpénzt nem, ellenben olyan 

értékesítendő ingatlanvagyont kapott az Önkormányzat, amit a Szakrendelőre lehetett 

fordítani.  

Úgy gondolja, ebben a tekintetben azt a döntést kell minden képviselőnek mérlegelnie, hogy 

mi az, amit szeretnének Újpesten. Régebben a kórházakat külön tömbökben építették és 

Újpesten is több telephelyen volt kórház, illetve egészségügyi ellátó intézmény. Álláspontja 

szerint ez már a múlt, a jelenleg a Fővárosban elég lenne 3 0-24 órás 7/7-es sürgősségi ellátó 

központ, egy modern nagyvárosban ez tökéletesen tudna működni. Újpest szerencsésnek 

mondhatja megát, mert autóval 5 percre, villamossal 15 percre elérhető egy nagyon jól 
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felszerelt európai szintű egészségügyi központ, ahol ugyan vannak kapacitásbeli problémák, 

de a közelben van, és nem kell sokat utazni. 

Most azt a döntést kell meghozni, hogy Újpest akarja-e ezt a krónikus és rehabilitációs ellátási 

szolgáltatást. A Képviselő-testület dönthet úgy, hogy nem akarja kinyitni a Nyár utcát és nem 

akar elveszteni pár darab fát, de akkor el fogják vinni a beruházást máshova. Szakemberek 

fogják mérlegelni a fejlesztést, hogy a jelenleg hatályos jogszabályoknak megfelelő legyen.  

Több észrevétel nem lévén szavazásra teszi fel a határozati javaslatot.    

      

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzat Képviselő-testületének 

38/2018.(III.29.) határozata együttműködési megállapodás megkötésére a Károlyi 

Sándor Kórház állami fejlesztése kapcsán 

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzatának a Képviselő-testülete úgy dönt, 

hogy: 

1. Elfogadja az előterjesztés melléklete szerinti a Károlyi Sándor Kórház állami 

fejlesztéséről szóló Tervezési koncepció, műszaki tartalom dokumentumban 

foglaltakat. 

2. Felkéri és felhatalmazza a Polgármestert az Állami Egészségügyi Ellátó Központtal 

történő együttműködési megállapodás-tervezet aláírására. 

(16 igen, 2 nem, 2 tartózkodás) 

Felelős: polgármester 

Határidő: folyamatosan 

 

 

7. Dél-Újpest KÉSZ – tájékoztatás a vizsgálati és program munkarészekről 

Előterjesztő: Wintermantel Zsolt polgármester 

 

Wintermantel Zsolt 

Előterjesztőként nem kíván szóbeli kiegészítést tenni. 

 

Belán Beatrix 

Az anyag szerint kialakított kerékpáros útvonal van jelenleg az Elem utcánál a vasútig. 

Tudomása szerint az elején megszakad az út és nincs felterelve a járdára és úgy gondolja, 

biztosan be kellene kerülni az anyagba egy újonnan kiépítendő kerékpárútnak.  

Kérdése, mikor tekinthető egy út 2x2 forgalmi sávosnak? Álláspontja szerint a Tél utca az 

átépítés óta közlekedési szempontból már nem 2x2 sávos. A második sáv buszöböllel, 

zöldfelülettel, parkoló résszel, kanyarodósávval van folyamatosan megszakítva. Korábban 

valóban 2x2 sávos volt, de ma már nem az. Úgy véli, ezt mindenképpen pontosítani kellene. 

Ezen a területen nagyon sok fejlesztendő rész van, viszont a közlekedés több helyen nem 

megoldott és az anyagban nem találta a megoldást. Azt látta, hogy az Elem utcánál a vasutat 

hosszútávon aluljáróval oldják meg, de nem derül ki az anyagból, hogy ott lesz-e szélesítés.  

 

Pajor Tibor  
Elmondja, és ez minden KÉSZ előterjesztésre igaz, hogy sokkal inkább képviselik a befektető 

érdekeit, mint az újpestiekét. Úgy gondolja, hogy szinte mindegyik soron következő 

előterjesztés Újpest beépítését célozza meg, ami számukra vállalhatatlan. Akármerre néznek, 

mindenhol építkezések folynak Újpesten, a magyar befektetők mellett már számtalan külföldi 

befektető is Újpesten látja a jövőjét. Álláspontja szerint egy magyar érzelmű városvezetésnek 

ez nem lehet célja. 
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Wintermantel Zsolt 

Válaszában elmondja, hogy az előterjesztés vizsgálati, program munkarész, nem a végleges 

megoldás és nem a szabályozást tartalmazza. A kerékpáros közlekedésnek utána fognak 

nézni. A Tél utcával kapcsolatban elmondja, hogy a 2x2 sávos közlekedés korábban is 

korlátozottan volt lehetséges, mert a szélső sávban lehetet parkolni és a buszmegállók ugyan 

úgy ott voltak. A buszöblök azért lettek kialakítva, hogy a buszok ki és be tudjanak állni. 

Tudomása szerint a Tél utca áteresztőképessége nem csökkent. A kialakított 

forgalomtechnikai megoldásoknak, a kanyarodósávoknak köszönhetően biztonságosabb lett a 

közlekedés. Ez jól látható abból, hogy semmilyen más körülmény nem változott, sehol nem 

zártak le utat és sehol nem jön rá új forgalmi rávezetés és ugyan úgy zavartalanul zajlik a 

forgalom a Tél utcában, mint a felújítást megelőzően. Úgy gondolja kifejezetten előnyére 

változott, ha csak a középső aszfaltsziget zölddé alakítását nézik, vagy a 

közlekedésbiztonságot növelő forgalomtechnikai megoldásokat veszik figyelembe. Pajor úr 

jobbító javaslataival együtt tudják majd elfogadni a végleges megoldásokat. 

 

Belán Beatrix   
Gyakorlatban azt tapasztalja, hogy a középső zöld terület nagyon rendben van, a kanyarodó 

sávok kialakítása nem mindenhol úgy történt, ahogy célszerű lett volna, ettől sokkal jobban 

bedugul és nehezebben lehet itt közlekedni, mint korábban. Valóban nem történt 

forgalomváltozás illetve bizonyos helyeken olyan zöld szigetek kerültek be, ami szokatlan 

volt a közlekedőknek. 

 

Wintermantel Zsolt 

Válaszában elmondja, hogy a tudomása szerint, mióta ez az új forgalmi rend működik a 

Sparhoz vezető gyalogátkelőhelyen nem történt gázolás, ami mindenképpen előremutató. 

Több észrevétel nem lévén szavazásra teszi fel a határozati javaslatot. 

 

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzat Képviselő-testületének 

39/2018.(III.29.) határozata Dél-Újpest Kerületi Építési Szabályzata vizsgálati 

megalapozó és program munkarészeinek az elfogadásáról 
Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata képviselő-testülete úgy dönt, hogy: 

1. Elfogadja a tervezés alapjának az előterjesztés melléklete szerinti Dél-Újpest Kerületi 

Építési Szabályzata megalapozó, valamint program javaslat munkarészei 

dokumentációkban foglaltakat. 

2. A Képviselő-testület a megalapozó vizsgálat, valamint program javaslat ismeretében 

felkéri a Polgármestert a tervezési és egyeztetési folyamatok folytatására. 

(15 igen, 1 nem, 4 tartózkodás) 

Felelős: polgármester 

Határidő: folyamatosan 

 

 

8. Újpest Városközpont KÉSZ - véleményeztetés záró döntés 

Előterjesztő: Wintermantel Zsolt polgármester 

 

Wintermantel Zsolt 

Előterjesztőként nem kíván szóbeli kiegészítést tenni.  

 

Belán Beatrix 

Elmondja, korábban már jelezte azt az ellentmondást, hogy az anyagban a Temesvári utca 

helyett Temesvár utca szerepel és ez továbbra is benne maradt az előterjesztésben.  
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Wintermantel Zsolt 

Válaszában elmondja, a munkatársak ki fogják a hibát javítani, és a név helyesen szerepel 

majd a végleges anyagban. Több észrevétel nem lévén szavazásra teszi fel a határozati 

javaslatot. 

 

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzat Képviselő-testületének 

40/2018.(III.29.) határozata Újpest Városközpont Kerületi Építési Szabályzata 

véleményeztetésének zárásáról 

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata képviselő-testülete úgy dönt, hogy 

Újpest Városközpont Kerületi Építési Szabályzatának véleményeztetés zárásával kapcsolatos 

előterjesztésben és mellékleteiben foglaltakkal egyetért, ezzel Újpest Városközpont Kerületi 

Építési Szabályzata véleményeztetési eljárását lezárja az alábbiak szerint: 

1. a véleményezési szakaszban beérkezett partnerségi és egyéb vélemények összefoglaló 

táblázataiban foglalt javítások és válaszok elfogadásával, illetve el nem fogadásával, a 

rendelet-tervezetben foglaltak szerint;  

2. felkéri a Polgármestert a döntés dokumentálására és közzétételére, valamint az Állami 

Főépítész végső szakmai véleményének és OTÉK felmentések megadásának 

megkérésére. 

(15 igen, 1 nem, 4 tartózkodás) 

Felelős: polgármester 

Határidő: folyamatos. 
 

 

9. ÚKVSZ módosítás Erzsébet utca környezetére – jóváhagyás 

Előterjesztő: Wintermantel Zsolt polgármester 

 

Wintermantel Zsolt 

Előterjesztőként nem kíván szóbeli kiegészítést tenni.  

 

Dr. Trippon Norbert 

Hozzászólásában elmondja, amikor világossá vált, hogy a Káposztásmegyer II. lakótelepen 

élők nagy része nem támogatja azt az elképzelést, hogy a Sárpatak Gyógyszertár illetve orvosi 

rendelő melletti parkoló területén evangélikus egyházközség létesüljön, akkor lakossági 

fórum összehívását kezdeményezte, és levelet írt az Önkormányzat jegyzőjének, amire még 

nem kapott választ. Úgy gondolta, adott esetben lehetne ez egy fórum, vagy lehetőség arra, 

hogy minden érintett, - az evangélikus egyházközség, a főépítészi iroda, a városvezetés, a 

lakosság - kifejtse véleményét. Mivel nem kapott választ, ezért ebből arra következtetésre 

jutott, hogy erre a konzultációra nincs igény, illetve másféleképpen képzeli a városvezetés 

megközelíteni a kérdést. Azóta sok változás történt, Polgármester úr előterjesztése is egy 

változás a korábbi helyzethez képest és erről a Káposztásmegyer II. facebbook csoport 

nagyszámú olvasója értesülhetett.  

A Tervtanács ülésén kezdeményezték, hogy vegyék napirendre ezt a kérdéskört. Főépítész úr 

tájékoztatása szerint erre ott azért nincs lehetőség, mert nem szerepel a napirendek között, 

amiben igaza volt. A Tervtanácsnak akkor van hatásköre és akkor érdemes ezzel foglalkozni, 

ha a szabályozási tervet ennek megfelelően fogadja el a Képviselő-testület. Véleménye szerint 

ettől függetlenül a Tervtanács nyugodtan megtárgyalhatta volna, de tudomásul veszi Főépítész 

úr válaszát. 

Kereste a Településrészi Önkormányzat Vezetőjét, hogy adott esetben tűzzék napirendre ezt a 

kérdést, egyeztettek is ez ügyben, de a kérdés megtárgyalása az Elöljáró álláspontja szerint 
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nem időszerű. Úgy gondolja, ezt követően történt az az előrelépés, ami a jelenlegi 

előterjesztésben is olvasható. Tudomásul veszi, hogy nem mindig minden problémát, 

konfliktust kell úgy kezelni, ahogy ő gondolja. Egy ilyen kérdést eldöntéséhez legitim joga a 

mindenkori városvezetésnek van.  

Az előterjesztés mindenképpen előrelépés. Egy fél mondattal kiegészítené az evangélikus 

templomról szóló határozati javaslatot, miszerint „ ….. a döntést további vizsgálatokig” után  

„illetve a lakosság véleményének kikéréséig későbbi időpontra helyezi” kerülne a határozati 

javaslatba. Tudomása szerint tervbe van véve a lakosság véleményének a kikérése.  

 

Wintermantel Zsolt 

Válaszában elmondja, eddigi hozzászólásban arról volt szó, ami csak érintőlegesen része az 

előterjesztésnek, mivel most az Erzsébet utca UKVSZ-t kell elfogadni. A káposztásmegyeri 

templommal kapcsolatban az összes államigazgatási eljárás szabályosan lefolytatta, mind az 

Önkormányzat, mind a Főépítészi Iroda. A lakossági véleményeztetés megtörtént és minden 

egyéb szakmai kört „megfutottak”. Úgy gondolja, hogy ebben a városvezetés és a Hivatal 

munkatársai a legbecsületesebben és a legnagyobb szakmai felkészültség mellett végezték a 

munkájukat. Ezért köszönet illeti őket.  

Püspök úrral többször egyeztetett az ügyben, mivel méltánytalan támadás érte különböző 

fórumokon az evangélikus egyházat, azok vezetőit, lelkészeit. Amennyiben valakinek negatív 

véleménye van, meg lehet fogalmazni kulturáltan, más embereket, más csoportot vallásában 

vagy hitében nem megbántva. Az evangélikus egyházat fel kell menteni ebben a helyzetben, 

mivel nem ők, hanem a Főépítészi Iroda munkatársai kerestek megfelelő helyet a 

templomnak. Mindenféleképpen olyan helyszínt szerettek volna találni, ahol zöld területet 

nem vesznek el, és amit korábban is fejlesztési és beépítési területként tartottak nyilván. A 

legtöbben nem az egyház ellen és nem a templom ellen tiltakoztak, hanem a parkolóhelyek 

elvesztése és a házak közelsége miatt. Úgy gondolja, ezt tiszteletbe kell tartani. A kollégáknak 

kiadta a feladatot, nézzenek utána, hogy lehet ilyen mikroközösségi véleménykéréseket 

hitelesen és auditált módon kikérni. Jelenleg a felsőbb jogszabályok szerint a helyi 

népszavazási formát ismeri a törvény, mely alapján csak közigazgatási egységre lehet 

lefolytatni helyi népszavazást. Egy lokális probléma, adott esetben Káposztásmegyer II. 

telken megvalósuló létesítmény esetében nem, csak teljes Újpest területére lehet kiírni helyi 

népszavazást, ami álláspontja szerint nem lenne eredményes. Nincs egyszerű dolguk, mert a 

jogszabály szerint a népességnyilvántartás adatait nem lehet bármihez felhasználni.  

Személyes ígérete is volt a lakók felé, hogy addig, amíg nem tudják megnyugtató módon 

begyűjteni a véleményeket arról, hogy hosszútávon mit gondolnak az adott területről az ott 

élők, addig ezt az előterjesztést nem fogják újra elővenni.  

Kéri a testületet, tekintsék az előterjesztés részének Trippon úr indítványát, mely alapján a 

határozati javaslat kiegészül azzal a fél mondattal, hogy „illetve a lakosság véleményének 

kikéréséig”. Úgy gondolja, tudnak olyan megnyugtató megoldást találni, ami mind a helyben 

élőknek, mind Újpest történelmében, jelenlegi egységében is szervesen, hatékonyan és 

eredményesen részt vevő evangélikus közösségnek megelégedésére szolgál.  

Több észrevétel nem lévén szavazásra teszi fel a rendelet-tervezetet és felhívja a figyelmet, 

hogy a rendelet megalkotására minősített többségre van szükség. 

 

A Képviselő-testület elfogadja Erzsébet utca menti telkek UKVSZ eseti módosításáról szóló 

rendelet-tervezetet a mellékleteivel együtt, és ezzel megalkotja Budapest Főváros IV. kerület 

Újpest Önkormányzata Képviselő-testületének 11/2018. (IV.3.) önkormányzati rendeletét. 

(15 igen, 4 tartózkodás) 

Felelős: polgármester 

Határidő: azonnal 
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Wintermantel Zsolt 

Szavazásra teszi fel a határozati javaslatot. 

 

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzat Képviselő-testületének 

41/2018.(III.29.) határozata az Erzsébet utca menti telkek UKVSZ eseti módosítás 

jóváhagyásának ügyében szükséges intézkedésekről 
Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az 

Erzsébet utca menti telkek UKVSZ eseti módosítás ügyében felkéri a polgármestert, hogy 

intézkedjen a döntés elérhetővé és közzétételéről. (15 igen, 1 nem, 4 tartózkodás) 

Felelős: polgármester 

Határidő: folyamatosan 

 

Wintermantel Zsolt 

Végül szavazásra teszi fel az alapjavaslattal módosított határozati javaslatot mely kiegészül 

egy fél mondattal, miszerint „Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata 

Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Káposztásmegyeri Evangélikus templom UKVSZ eseti 

módosítás ügyében a döntést további vizsgálatokig illetve a lakosság véleményének 

kikéréséig, későbbi időpontra helyezi.”  

 

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzat Képviselő-testületének 

42/2018.(III.29.) határozata a Káposztásmegyeri Evangélikus templom UKVSZ eseti 

módosítás jóváhagyásának ügyében 

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 

Káposztásmegyeri Evangélikus templom UKVSZ eseti módosítás ügyében a döntést további 

vizsgálatokig illetve a lakosság véleményének kikéréséig, későbbi időpontra helyezi.  

(20 igen) 

Felelős: polgármester 

Határidő: Káposztásmegyeri Kerületi Építési Szabályzat jóváhagyása 

 

 

10. DÉSZ VIII. ütem és KÉSZ Budapest IV. és XIII. kerület, Népsziget – 

véleményeztetés és partnerség zárása 

Előterjesztő: Wintermantel Zsolt polgármester 

 

Wintermantel Zsolt 

Előterjesztőként nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észrevétel nem lévén szavazásra teszi 

fel a határozati javaslatot. 

 

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzat Képviselő-testületének 

43/2018.(III.29.) határozata Fővárosi Duna-part Építési Szabályzat VIII. ütem és 

Budapest IV. és XIII. kerület, Népsziget területe Duna-part Kerületi Építési Szabályzat 

véleményeztetésének zárásáról 

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata képviselő-testülete úgy dönt, hogy 

Fővárosi Duna-part Építési Szabályzat VIII. ütem és Budapest IV. és XIII. kerület, Népsziget 

területe Duna-part Kerületi Építési Szabályzatának véleményeztetés zárásával kapcsolatos 

előterjesztésben és mellékleteiben foglaltakkal egyetért, ezzel a Fővárosi Duna-part Építési 

Szabályzat VIII. ütem és Budapest IV. és XIII. kerület, Népsziget területe Duna-part Kerületi 

Építési Szabályzat Újpestre vonatkozó véleményeztetési eljárását lezárja az alábbiak szerint: 
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1. a véleményezési szakaszban beérkezett vélemények összefoglaló a Válasz – Újpest – 

Népsziget kerületi építési szabályzat (DKÉSZ IV. kerület) dokumentációban foglalt 

javítások és válaszok elfogadásával, illetve el nem fogadásával, valamint a 

korrektúrázott V. kötet – Népsziget IV. kerületi területeire vonatkozó kerületi építési 

szabályzat rendelet-tervezetben foglaltak szerint; valamint 

2. felkéri a Polgármestert a döntés dokumentálására és közzétételére. 

(15 igen, 1 nem, 4 tartózkodás) 

Felelős: polgármester 

Határidő: folyamatos 

 

 

11. Megyer Kertváros KÉSZ - véleményeztetés és partnerség zárása 

Előterjesztő: Wintermantel Zsolt polgármester 

 

Wintermantel Zsolt 

Előterjesztőként nem kíván szóbeli kiegészítést tenni.  

 

Dr. Trippon Norbert 

Korábbi képviselő-testületi ülésen már szóba került, hogy a Szilaspatak sor lakói aggódnak a 

mögöttük lévő területen egy út lehetséges megnyitása miatt. A szabályozás tervben 

elméletileg erre lehetőség nyílik, ami súlyos kockázatot jelentene a lakók számára, mivel 

ténylegesen ott egy természetközeli terület található. Álláspontja szerint a Képviselő-testület a 

szabályozási tervet úgy módosíthatja, hogy jogi értelembe se nyíljon lehetőség azon a 

területen út nyitására. Idézi polgármester úr korábbi ülésen elhangzott szavait, miszerint „Az 

Önkormányzat nem kíván oda utat építeni”. Álláspontja szerint az lenne a legmegnyugtatóbb, 

ha arról a területről kivennék a „jogi értelemben akár megnyitható utat” és akkor többet ez a 

kérdés nem merülne fel.  

 

Wintermantel Zsolt 

Válaszában elmondja, hogy valóban szerepel az anyagban ez a terület és volt is ezzel 

kapcsolatban lakossági tájékoztatás. Azt nem tudja megtenni a Képviselő-testület, hogy 

kiveszi az utat az anyagból, mert a felsőbb szabályokban útként szerepel. A lakók 

képviselőjének írt levélben is leszögezte, hogy sosem volt az Önkormányzatnak szándéka 

arra, hogy a Váci út és Megyeri út közötti szakaszt az átmenő forgalom számára megnyissa. 

Két zsákutca van tervbe véve és az egyik már meg is épült. Ugyanez a terv a „Schiller birtok” 

és a Petőfi Laktanya feltárása kapcsán is, de azoknak a feltáró utaknak csak a telek végéig, 

vagy még addig sem kell megépülnie. Az Önkormányzatnak nincs szándékában ott utat 

építeni, a vállalkozók pedig általában a lehető legkevesebb közcélú beruházással és a létező 

legrövidebb szakaszon kívánják majd megépíteni az utat. Tudomása szerint olyan javaslat 

készül, hogy az adott területre egy alacsonyabb besorolású útjelzés kerüljön. Nem járnának el 

jogszerűen, ha az érintett területet kivennék az út kategóriából, mivel a telekkönyvek és a 

felsőbb szabályok szerint az kiszabályozott közterület és útként szerepel. A későbbiek 

folyamán, ha ezt az eljárást lezárják, kezdeményezhetik a módosítást, de jelenleg erre nincs 

lehetőség. Több észrevétel nem lévén szavazásra teszi fel a határozati javaslatot.     

 

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzat Képviselő-testületének 

44/2018.(III.29.) határozata Újpest Megyer Kertváros Kerületi Építési Szabályzata 

véleményeztetésének zárásáról 

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata képviselő-testülete úgy dönt, hogy 

Újpest Megyer Kertváros Kerületi Építési Szabályzatának véleményeztetés zárásával 
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kapcsolatos előterjesztésben és mellékleteiben foglaltakkal egyetért, ezzel Újpest Megyer 

Kertváros Kerületi Építési Szabályzata véleményeztetési eljárását lezárja az alábbiak szerint: 

1. a véleményezési szakaszban beérkezett partnerségi és egyéb vélemények összefoglaló 

táblázataiban foglalt javítások és válaszok elfogadásával, illetve el nem fogadásával, a 

rendelet-tervezetben foglaltak szerint;  

2. felkéri a Polgármestert a döntés dokumentálására és közzétételére, valamint az Állami 

Főépítész végső szakmai véleményének és OTÉK felmentés megadásának 

megkérésére. 

(15 igen, 1 nem 4 tartózkodás) 

Felelős: polgármester 

Határidő: folyamatos. 

 

 

12. Károlyi Városnegyed KÉSZ – jóváhagyás 

Előterjesztő: Wintermantel Zsolt polgármester 

 

Wintermantel Zsolt 

Előterjesztőként nem kíván szóbeli kiegészítést tenni.  

 

Dr. Trippon Norbert 

Elmondja, korábbi üléseken már kifejtették, hogy a Károlyi Városnegyed fejlesztési 

koncepciójával kapcsolatban nincs kifogásuk. Akkor felvetették, hogy egy ilyen 

nagyságrendű beruházásnak vannak járulékos hatásai a környezetre. Kérdése, hogy a jelen 

háttéranyagok alapján levezethető-e a forgalom biztonságosan a Váci útra anélkül, hogy 

közlekedési szempontból káosz alakulna ki a térségben, tekintettel a több mint 630 lakásra?  

A másik észrevételük az intézményhálózatot érinti. Történtek-e számítások az oktatási, 

szociális ágazatban, felmérték-e milyen hatása lesz a helyi bölcsődei, óvodai, iskolai 

kapacitásra egy ilyen projekt? Készült-e erre vonatkozó hatástanulmány és ennek mik a 

következtetései?  

Elmondja a következő napirendre vonatkozó észrevételeit is. Az előterjesztés értelmezése 

szerint arról szól, hogy a parkolóhely megváltásnak a területi hatálya kiterjedne a Károlyi 

Városközpontra. Kérdése, ez azt jelenti, hogy a Károlyi Városközpontba az előírt parkoló 

számot nem kívánja a beruházó megvalósítani, hanem megváltja pénz formájában?  

 

Pajor Tibor  
A parkoló megváltással kapcsolatban ő is elmondja észrevételeit. Álláspontja szerint végig 

kellene gondolni, hogy a parkolás megváltásával kapcsolatban ki fizetni a díjat. Úgy gondolja, 

a vállalkozó ezt be fogja építeni a lakás árába. Nem azt mondja, hogy lakásonként egy parkoló 

létesüljön, hanem előrenézve a következő évekre, lakásonként legalább másfél parkolót kellett 

volna előírni és csak annyi lakás épüljön, amihez ez a parkoló szám megépíthető.  

 

Wintermantel Zsolt 
Válaszában elmondja, hogy a Metrodom építkezés zajlik az évekkel ezelőtt elfogadott 

szabályozási tervek alapján, jogerős építési engedélyek birtokában. Már sokszor elmondta, 

megtehette volna a testület, hogy bekorlátozzák az építtetőt akár egy építési tilalommal, vagy 

a most készülő szabályozási tervben visszaveszik és közparknak sorolják át a területet, de 

akkor ki kellett volna fizetni a kártérítést. A most elfogadandó szabályozási terv majd csak 

akkor fogja az adott területet igazán érinteni, ha sok-sok év múlva lebontják az épületet és 

valaki újat akar ott építeni. 
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A parkolóhely megváltás minden egyes KÉSZ esetében elő fog jönni, mivel a jogi környezet 

szerint addig nem tudják elfogadni a KÉSZ-t, amíg a parkolóhely megváltásról szóló 

szabályokat nem fogadják el. A parkolóhely megváltás pontosan le van szabályozva, mikor és 

milyen esetekben lehet megváltani a parkolóhelyet és annak mennyi a díja. A Metrodom 

esetében a jogszabályi környezet szerinti szükséges lakásszámhoz tartozó valamennyi 

parkolót a telken belül meg fogják építeni.  

Több észrevétel nem lévén szavazásra teszik fel először a rendelet tervezetet és felhívja a 

figyelmet, hogy a rendelet megalkotására minősített többségre van szükség.     

 

A Képviselő-testület elfogadja Károlyi Városnegyed Kerületi Építési Szabályzatáról szóló 

rendelet-tervezetet a mellékleteivel együtt, és ezzel megalkotja Budapest Főváros IV. kerület 

Újpest Önkormányzata Képviselő-testületének 12/2018. (IV.3.) önkormányzati rendeletét. 

(15 igen, 1 nem, 4 tartózkodás) 

Felelős: polgármester 

Határidő: azonnal 

 

Wintermantel Zsolt 

Szavazásra teszi fel a határozati javaslatot. 

 

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzat Képviselő-testületének 

45/2018.(III.29.) határozata az Károlyi Városnegyed Kerületi Építési Szabályzata 

jóváhagyásának ügyében szükséges intézkedésekről 

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata képviselő-testülete úgy dönt, hogy 

Károlyi Városnegyed Kerületi Építési Szabályzata ügyében felkéri a polgármestert, hogy 

intézkedjen a döntés elérhetővé és közzétételéről. (15 igen, 1 nem, 4 tartózkodás) 

Felelős: polgármester 

Határidő: folyamatosan 

 

 

13. Előterjesztés a parkolóhely-létesítési kötelezettség megválthatóságának feltételeit 

meghatározó közterületi parkolásról szóló rendelet módosítása tárgyában – 

Károlyi Városnegyed KÉSZ területére 

Előterjesztő: Wintermantel Zsolt polgármester 

 

Wintermantel Zsolt 

Előterjesztőként nem kíván szóbeli kiegészítést tenni. Észrevétel nem lévén szavazásra teszi 

fel a rendelet-tervezetet és felhívja a figyelmet, hogy a rendelet megalkotásához minősített 

többségre van szükség. 

 

A Képviselő-testület elfogadja a közterületi parkolás módosításáról (Károlyi Városnegyed 

KÉSZ területére) szóló rendelet-tervezetet és ezzel megalkotja Budapest Főváros IV. kerület 

Újpest Önkormányzata Képviselő-testületének 13/2018. (IV.3.) önkormányzati rendeletét. 

(15 igen, 1 nem, 4 tartózkodás) 

Felelős: polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

14. Javaslat az Önkormányzat Közbeszerzési Szabályzatának módosítására 

Előterjesztő: Dr. Molnár Szabolcs alpolgármester 
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Wintermantel Zsolt 

Az előterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észrevétel nem lévén szavazásra teszi fel 

a határozati javaslatot. 

 

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzat Képviselő-testületének 

46/2018.(III.29.) határozata az Önkormányzat Közbeszerzési Szabályzatának 

módosításáról 

A Képviselő-testület úgy dönt, hogy Budapest Főváros IV. Kerület Újpest Önkormányzatának 

Közbeszerzési Szabályzatát az előterjesztés 1. sz. melléklete szerint elfogadja. 

(14 igen, 5 tartózkodás) 

Felelős: Polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

15. Javaslat a REX Kutyaotthon Alapítvánnyal kötendő közfeladat ellátási szerződés 

jóváhagyására 

Előterjesztő: Dr. Molnár Szabolcs alpolgármester 

 

Wintermantel Zsolt 

Az előterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észrevétel nem lévén szavazásra teszi fel 

a határozati javaslatot. 

 

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzat Képviselő-testületének 

47/2018.(III.29.) határozata a REX Kutyaotthon Alapítvánnyal kötendő közfeladat 

ellátási szerződés jóváhagyásáról 

 

1, A Képviselő-testület jóváhagyja a Rex Kutyaotthon Alapítvánnyal kötendő, 15 éves 

határozott időtartamra szóló – egy alkalommal, legfeljebb 5 évvel meghosszabbítható - 

közfeladat ellátási szerződést. 

 

2, A Képviselő-testület hozzájárul ahhoz, hogy az Önkormányzat a közfeladatok ellátása 

érdekében térítésmentesen az Alapítvány ingyenes használatába adja az alábbi önkormányzati 

tulajdonú ingatlanrészeket: 

- a budapesti IV. kerületi ingatlan-nyilvántartásban 76546/3 helyrajzi szám alatt felvett, 

természetben a 1048 Budapest, IV. ker. Óceán-árok utca 33. szám alatt található, 1 ha 9271 

m
2
 alapterületű, belterületi kivett közpark megjelölésű ingatlan teljes területét, és 

- a budapesti IV. kerületi ingatlan-nyilvántartásban 76520/4 helyrajzi szám alatt felvett, 

természetben a 1048 Budapest, IV. ker. Óceán-árok utca, 1 ha 7839 m
2
 alapterületű, 

belterületi kivett út megjelölésű ingatlannak az Alapítvány által már jelenleg is ténylegesen 

használt kb. 92 m
2
 alapterületű részét. 

 

Az Alapítvány az ingatlanrészek használatáért használati díjat, a használati jogviszony 

létesítéséért egyszeri szerződéskötési díjat nem fizet, az ingatlanrészek fenntartásával, 

karbantartásával és üzemeltetésével együtt járó valamennyi költséget az Alapítvány viseli. 

 

3, A Képviselő-testület hozzájárul ahhoz, hogy az Önkormányzat az Mötv. 23. § (5) 

bekezdés 1., 7. és 9. pontja szerinti saját, valamint az Mötv. 23. § (4) bekezdés 1., 5., 12. és 

16. pontja szerinti, a Fővárosi Önkormányzattól átvállalt önkormányzati közfeladatainak 

ellátását a közfeladat ellátási szerződés tárgyát képező ingatlanrészek vonatkozásában, a 

szerződésben foglalt feltételekkel átadja a Rex Kutyaotthon Alapítványnak. 
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4, A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a közfeladat ellátási szerződés 

megkötésére, a határozat végrehajtása érdekében szükséges intézkedések megtételére és 

jognyilatkozatok kiadására. 

(19 igen) 

Felelős: polgármester 

Határidő: 90 nap 

 

 

16. Javaslat oktatási célú ingatlanrész bérbeadására 

Előterjesztő: Dr. Molnár Szabolcs alpolgármester 

 

Wintermantel Zsolt 

Az előterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észrevétel nem lévén szavazásra teszi fel 

a határozati javaslatot. 

 

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzat Képviselő-testületének 

48/2018.(III.29.) határozata oktatási célú ingatlanrész bérbeadására 

1. A Képviselő-testület egyetért azzal, hogy az Önkormányzat, mint bérbeadó a Budapest, IV. 

ker. 71329/23 helyrajzi szám alatt felvett, természetben a 1042 Budapest, Árpád út 161-

163. szám alatt található, kivett iskola, udvar megjelölésű ingatlan meghatározott részét 

(„B” épületszárny, aula kb. 2362 m2 hasznos alapterülettel) a Károli Gáspár Református 

Egyetem részére bérbe adja az alábbi feltételekkel: 

- a bérleti jogviszony az ingatlanrész birtokba adásának napjától kezdődően 2027. 

augusztus 31. napjáig tartó határozott időtartamra jön létre, 

- a belső felújítások és átalakítások, ideértve a gépészeti felújításokat is, a bérlemény 

egésze vonatkozásában a bérlő feladata, amit ütemezve, a saját költségén és a 

bérbeadóval szembeni megtérítési (beszámítási) igény nélkül köteles elvégezni, 

- az ingatlant a bérlő alaptevékenységként kizárólag felsőoktatási célra, illetve azzal 

összefüggő tevékenységekre használhatja,  

- a működés feltételeit, a bérlemény fenntartásával, karbantartásával és üzemeltetésével 

együtt járó valamennyi költséget a bérlő köteles biztosítani és viselni, ezzel 

kapcsolatban az Önkormányzat felé megtérítési igényt nem támaszthat, 

- a bérlő a bérlemény után kedvezményes bérleti díjat köteles fizetni, melynek mértéke a 

birtokba adás napja és az oktatási tevékenység tényleges megkezdésének időpontja, de 

legkésőbb 2019. augusztus 31. napja közötti időszakban 20.000,- Ft/hónap + ÁFA, az 

oktatási tevékenység tényleges megkezdésének időpontját, de legkésőbb 2019. 

szeptember 1. napját követően 890.000,- Ft/hónap + ÁFA, amely 2020. szeptember 1-

jétől kezdődően az inflációnak megfelelően emelkedik. A Bérlő szerződéskötési díjat 

nem fizet. Emellett a Bérlő fizeti a bérlemény karbantartását, teljes rezsiköltségét is, 

- a bérlemény bérbeadására kedvezményes hasznosítás (bérbeadás) keretében kerül sor. 

 

2. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a bérleti szerződés megkötésére, a 

szükséges jognyilatkozatok és intézkedések megtételére. 

 

3. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy amennyiben a bérlőnek a 

jövőben a bérleménnyel kapcsolatban bármilyen lejárt fizetési kötelezettsége keletkezne az 
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Önkormányzat felé, úgy a bérleti szerződést, az abban foglaltaknak megfelelően mondja 

fel. 

(19 igen) 

Felelős: polgármester 

Határidő: folyamatos 

 

 

17. Előterjesztés tulajdonosi hozzájárulás megadása tárgyában a Szent János 

Apostol Katolikus Általános Iskola és Óvoda részére 

Előterjesztő: Dr. Molnár Szabolcs alpolgármester 

 

Wintermantel Zsolt 

Az előterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észrevétel nem lévén szavazásra teszi fel 

a határozati javaslatot. 

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzat Képviselő-testületének 

49/2018.(III.29.) határozata tulajdonosi hozzájárulás megadásáról 
Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzat Képviselő-testülete hozzájárulását adja 

az Esztergom-Budapesti Főegyházmegye Katolikus Iskolai Főhatósága, mint a Szent János 

Apostol Katolikus Általános Iskola és Óvoda fenntartója számára a hrsz. 70678/2; 70678/3 

ingatlanokon sportpálya létesítéséhez, egyben felhatalmazza a Polgármestert a szükséges 

intézkedések megtételére, megállapodások megkötésére, jognyilatkozatok kiadására. 

(18 igen, 1 tartózkodás) 

Felelős: Polgármester 

Határidő: folyamatos 

 

 

18. Előterjesztés járóbeteg szakellátást érintő kapacitás átcsoportosítás tárgyában 

Előterjesztő: Nagy István alpolgármester 

 

Wintermantel Zsolt 

Az előterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észrevétel nem lévén szavazásra teszi fel 

a határozati javaslatot. 

 

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzat Képviselő-testületének 

50/2018.(III.29.) határozata a járóbeteg szakellátást érintő kapacitás átcsoportosításáról 
Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzat Képviselő-testülete hozzájárul az Újpesti 

Egészségügyi Szolgáltató Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság által ellátott járóbeteg 

szakellátást érintő kapacitáscsökkentéshez, valamint bővítéséhez az alábbiak szerint:  

 A kapacitáscsökkentéssel érintett szakma A kapacitásbővítéssel érintett szakma 

szakma 

kód  

 szakma 

neve 

szakorvosi óraszám  

szakma 

kód  

szakma 

neve  

szakorvosi óraszám  

 jelenlegi 

 átcsopor- 

tosítandó  tervezett jelenlegi  

 átcsopor- 

tosítandó  tervezett 

 4000 kardiológia  120 15 105   0503 

 csecsemő 

és gyermek 

kardiológia  0  15  15 

 összesen    120  15  105      0  15  15 

 

2. Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy 

a kapacitás bővített járóbeteg szakellátást az Újpesti Egészségügyi Nonprofit Kft biztosítja. 
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Felhatalmazza a Polgármestert a kapacitás átcsoportosítást érintő nyilatkozat megtételére, 

továbbá a szükséges intézkedések megtételére, szerződés megkötésére. 

(18 igen) 

Felelős: Polgármester 

Határidő: folyamatos 

 

 

19. Javaslat a Méhecske Alapítvány támogatására 

Előterjesztő: Nagy István alpolgármester 

 

Wintermantel Zsolt 

Az előterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni. 

 

Belán Beatrix 

Nemesnek tartja a szoborcsoport készítésének célját, a támogatott összegen meglepődött. 

Kérdése, hol lesz felállítva a szoborcsoport? 

 

Dr. Trippon Norbert 

Szintén nemesnek tartja a szándékot, és úgy gondolja, még nagyvonalúbb lehetne a 

Képviselő-testület. Módosító indítványa, hogy ugyanekkora összegben egyszeri rendkívüli 

jutalmat adjon az Önkormányzat a bölcsődei dolgozóknak és erről még ezen a héten levélben 

értesítse őket. Kéri, indítványának megfelelően tegye fel szavazásra polgármester úr a 

határozati javaslatot.    

 

Nagy István 

Hozzászólásában elmondja, negyedévente, félévente megkapják ezt a jutalmat a bölcsődei 

dolgozók, ami ebben az évben átalakul cafetéria elemmé és a jövőben ezen a címen kerül 

kifizetésre.  

A Király utcába tervezik a szobor felállítását, a Virág utca végén található füves területre. 

Életnagyságú három alakos szobor lett tervezve, az engedélyeket még be kell szerezni a 

felállításához és utána tudnak véglegesen dönteni a helyéről. 

Az ügy előzménye, hogy ebben az évben lesz 85 éves az Újpesti Bölcsődék és az újpesti 

bölcsődék emlékeiből nyílik kiállítás április 6-án a Polgár Centrumban. A bölcsődei 

gondozónők nagyon felelősségteljes munkát végeznek és az anyagi megbecsülésük ehhez 

képest kevés. Ezen igyekeztek változtatni azzal, amikor a bevezetett gondozási díj teljes 

összegét a bölcsődei gondozók anyagi helyzetének a javítására fordítják. Úgy gondolja, az 

Újpesti Önkormányzat köztéri szobrokat az elmúlt években nem nagyon állított a hétköznapi 

élet olyan szereplőiről, akik elismerést érdemelnek.     

 

Wintermantel Zsolt 

Több észrevétel nem lévén szavazásra teszi fel a határozati javaslatot. 

 

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzat Képviselő-testületének 

51/2018.(III.29.) határozata a Méhecske Alapítvány támogatásáról 

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzat Képviselő-testülete az előterjesztésben 

foglaltakat megtárgyalta és úgy dönt, hogy 19.800.000 Ft-tal támogatja a Méhecske 

Alapítványt az újpesti bölcsődei nevelés 85. évfordulójára felállítandó köztéri szoborcsoport 

megvalósítása érdekében. (17 igen, 1 tartózkodás) 

Felelős: polgármester 

Határidő: folyamatos 
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20. Egyebek 

 

Javaslat feladat ellátási szerződés megszüntetésére a Dr. Gálla és Társa Orvosi 

Kft nevében Dr. Gálla Zoltán felnőtt háziorvossal 

Előterjesztő: Nagy István alpolgármester 

 

Wintermantel Zsolt 

Az előterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észrevétel nem lévén szavazásra teszi fel 

a határozati javaslatot. 

 

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzat Képviselő-testületének 

52/2018.(III.29.) határozata feladat ellátási szerződés megszüntetéséről 
Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzat Képviselő-testülete hozzájárul 2018. 

május 31. napjával a Dr. Gálla és Társa Orvosi Korlátolt Felelősségű Társaság nevében Dr. 

Gálla Zoltánnal 2013. november 28-án kelt feladat ellátási szerződés közös megegyezéssel 

történő megszüntetéséhez. A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert a feladat-

ellátási szerződés megszüntetésének aláírására. (18 igen) 

Felelős: Polgármester 

Határidő: 2018. május 31. 

 

 

Javaslat a Cédrus Művészeti Alapítvány támogatására 

Előterjesztő: Dr. Molnár Szabolcs alpolgármester 

 

Wintermantel Zsolt 

Az előterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észrevétel nem lévén szavazásra teszi fel 

a határozati javaslatot. 

 

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzat Képviselő-testületének 

53/2018.(III.29.) határozata a Cédrus Művészeti Alapítvány támogatásáról 
Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzat Képviselő-testülete az előterjesztésben 

foglaltakat megtárgyalta és úgy dönt, hogy 950.000 Ft-tal támogatja a Cédrus Művészeti 

Alapítványt Bertalan Tivadar Rebellisek című kötetének nyomdai kivitelezése és 

megjelentetése érdekében. (18 igen) 

Felelős: polgármester 

Határidő: folyamatos 

 

 

Javaslat európai uniós pályázat benyújtásának támogatására 

Előterjesztő: Dr. Molnár Szabolcs alpolgármester 

 

Wintermantel Zsolt 

Az előterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észrevétel nem lévén szavazásra teszi fel 

a határozati javaslatot. 

 

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzat Képviselő-testületének 

54/2018.(III.29.) határozata európai uniós pályázat benyújtásának támogatásáról 
A Képviselő-testület támogatja, hogy az Önkormányzat részt vegyen az Európai Unió által 

kiírt Urban Innovative Actions tárgyú pályázaton és ott „DropStop – Innovative Water Based 

Housing” tárgyban pályázatot nyújtson be. 
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Az Önkormányzat vállalja, hogy nyertes pályázat esetében, a megvalósításhoz szükséges, a 

támogatáshoz kapcsolódó önrészt biztosítja. 

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a határozat végrehajtása érdekében 

szükséges intézkedések megtételére, jognyilatkozatok kiadására és szerződések aláírására. 

(17 igen) 

Felelős: polgármester 

Határidő: folyamatos 

 

 

Javaslat ingatlan értékesítésére kiírt pályázatot lezáró döntés meghozatalára 

Előterjesztő: Dr. Molnár Szabolcs alpolgármester 

 

Wintermantel Zsolt 

Az előterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észrevétel nem lévén szavazásra teszi fel 

a határozati javaslatot. 

 

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzat Képviselő-testületének 

55/2018.(III.29.) határozata ingatlan értékesítésére kiírt pályázatot lezáró döntés 

meghozataláról 
1, A Képviselő-testület úgy dönt, hogy a Budapest, IV. ker. 76561/184 helyrajzi számú, 

természetben a 1048 Budapest, IV. ker. Lakkozó utca 1-5. szám alatt lévő, 2 ha 3047 m
2
 

alapterületű, kivett oktatási intézmény megjelölésű ingatlan 13352/23047 arányú tulajdoni 

hányadát kivonja az Önkormányzat korlátozottan forgalomképes törzsvagyonából és azt az 

Önkormányzat üzleti vagyona körébe sorolja át. 

 

2, A Képviselő-testület a Budapest, IV. ker. 76561/184 helyrajzi számú, természetben a 1048 

Budapest, IV. ker. Lakkozó utca 1-5. szám alatt lévő, 2 ha 3047 m
2
 alapterületű, kivett 

oktatási intézmény megjelölésű, önkormányzati tulajdonú ingatlan 13352/23047 arányú 

tulajdoni hányada értékesítése tárgyában kiírt pályázatot érvényesnek és eredményesnek 

nyilvánítja az alábbiak szerint: 

- az eljárás során egy pályázat került benyújtásra. A pályázatot a Waldorf Ingatlan Fejlesztő 

Zártkörűen Működő Részvénytársaság nyújtotta be, nettó 267.000.000,- forint megajánlott 

vételárral.  

- a Waldorf Ingatlan Fejlesztő Zártkörűen Működő Részvénytársaság által benyújtott pályázat 

érvényes. 

- a pályázat nyertese: 

cégnév: Waldorf Ingatlan Fejlesztő Zártkörűen Működő Részvénytársaság  

székhely: 1121 Budapest, Mártonhegyi út 22/D B. ép. 1. em. 2. 

cégjegyzékszám: Cg. 01-10-049739 

adószám: 26289098-2-43 

- a pályázaton elfogadott vételár: 267.000.000,- Ft, azaz kétszázhatvanhétmillió forint + 27 % 

ÁFA. Az ingatlan értékesítése – a fordított áfa szabályai szerint - áfa köteles, az áfa összege 

72.090.000,- forint. 

 

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az adásvételi szerződés megkötésére, a 

határozat végrehajtása érdekében szükséges intézkedések megtételére és jognyilatkozatok 

kiadására. 

(17 igen, 1 tartózkodás) 

Felelős: polgármester 

Határidő: 150 nap 
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Javaslat íjász központ létesítésének támogatására 

Előterjesztő: Dr. Molnár Szabolcs alpolgármester 

 

Wintermantel Zsolt 

Az előterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észrevétel nem lévén szavazásra teszi fel 

a határozati javaslatot. 

 

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzat Képviselő-testületének 

56/2018.(III.29.) határozata íjász központ létesítésének támogatásáról 

A Képviselő-testület támogatja, hogy Újpest területén a Magyar Íjász Szövetség íjász 

központot létesítsen. 

A Képviselő-testület egyetért azzal, hogy a tervezett fejlesztés megvalósítása érdekében a 

Budapest, IV. ker. 76546/16 hrsz.-ú ingatlan 1/2 tulajdoni hányada a Magyar Íjász Szövetség 

részére értékesítésre kerüljön, míg a másik 1/2 hányada a Szövetség ingyenes használatába 

kerüljön átadásra. 

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a határozat végrehajtása érdekében 

szükséges intézkedések megtételére, szerződések megkötésére és jognyilatkozatok kiadására. 

(18 igen) 

Felelős: polgármester 

Határidő: folyamatos 

 
 

Dr. Trippon Norbert 

Elmondja, az előző testületi ülésen, ha jól értette alpolgármester urat, közel járnak ahhoz, 

hogy a városvezetés felvegye a kapcsolatot a Káposztásmegyer térségében található két 

gyógyszertárral, annak értelmében, hogy Káposztásmegyer és Újpest északi térség ellátásának 

javítása érdekében ügyeleti patika létesüljön. Kérdése, tartja-e ezt az ígéretét alpolgármester 

úr és a közeljövőben várható-e ebben valami lépés és egyben felajánlja segítségét, 

közreműködését a folyamatban. 

 

Nagy István 

Folyamatban van az ügy rendezése. 

 

Wintermantel Zsolt 

Kéri, hogy különös gonddal járjanak el, tekintettel arra, hogy a környéken korábban helyben 

lakók kezdeményezésére az Önkormányzat kosárlabda pályát szeretett volna ott létesíteni, 

amit a legközelebb lakók megvétóztak. Az evangélikus templom építése miatt a parkoló 

elvesztése volt a probléma. Kéri, hogy egy éjjel nappal nyitva tartó ügyeletes patikával járó 

forgalom és zajhatásokat különösen mérjék fel, mert bár az teljesen jogos, hogy 

Káposztásmegyer II. legyen ügyeletes gyógyszertár, de nem szeretné, ha ez további lakossági 

tiltakozásokat generálna. 

 

Dr. Trippon Norbert  

Megköszöni a választ és úgy gondolja, hogy az említett templom ügye miatt, a szokásosnál 

nagyobb óvatossággal és körültekintéssel kell eljárni, és nagyon bizakodóak, hogy sikerül ezt 

a projektet megvalósítani. 

A másik téma talán nem lepi meg a testület tagjait, hogy az ülésen országos politikai 

kérdésnek tűnő határozati javaslatot terjeszt elő, amit az MSZP és a DK frakcióvezetője írt 

alá. Az ötletet az adta, amikor polgármester úr a bevándorlás ügyet, ami valóban fontos kérdés 
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és jelentősége van, beemelte az Önkormányzat életébe azzal, hogy az országgyűlési 

képviselőknek levelet írt ezzel kapcsolatban.  

Az országgyűlési választásokra készülve lehetnek olyan kérdések, amik országosan is 

fontosak, ezért a képviselő-testületi ülésen egy határozati javaslatot terjeszt elő, és 

amennyiben a győztes újpesti országgyűlési képviselő ezt képviseli, akkor jobbá tenné 

nemcsak Magyarország, hanem az újpestiek életét is.      

A Képviselő-testület felkér minden a 11. és 12. OEVK-ban induló országgyűlési képviselő-

jelöltet, hogy megválasztása esetén egyértelműen és nyíltan álljon ki, és támogassa: 

 a demokrácia, a jogállamiság, a törvény előtti egyenlőség, a fékek és egyensúlyok 

rendszerének helyreállítását, valamint a szociális piacgazdaság értékeit, 

 az euroatlanti integráció iránti elkötelezettséget, az euró mielőbbi bevezetését és azt, 

hogy Magyarország csatlakozzon az európai Ügyészségre vonatkozó megerősített 

együttműködéshez, 

 a lakosság biztonságérzetének megőrzése érdekében a határkerítés megtartását, 

 jobb, korszerűbb, szabadabb oktatási rendszer létrehozását, szorgalmazza, hogy az 

oktatási intézményeket az önkormányzatok vehessék vissza saját fenntartásukba, 

 a működőképesség határán lévő egészségügyi rendbe tételét, korszerűsítését, az 

elképesztően hosszú várólisták megszüntetését, az infrastruktúra felújítását és egyúttal 

a stadionépítésnek azonnali leállítását, 

 a szociális ágazat támogatását, a megalázóan alacsony bérek - bele értve az oktatási, 

egészségügyi és szociális ágazatot is – jelentős emelését a közszférában, 

 a szegénység elleni küzdelmet, az esélyegyenlőség megteremtését, a társadalmi 

különbségek mérséklését, 

 Paks 2 azonnali leállítását, helyette a megújuló energiák elterjedésének támogatását, 

átfogó lakossági fűtéskorszerűsítési program beindítását, 

 a lakhatási problémák felszámolását, nagyívű, államilag támogatott önkormányzati 

bérlakásépítési program beindítását,  

 a nők elleni erőszak elleni fellépést, az Isztambuli egyezmény ratifikálását, 

 a vezető politikusok kötelező pszichiátriai alkalmassági vizsgálatának bevezetését,  

 a kormányzati, közpénzen történő uszítás, gyűlöletkeltés azonnali beszüntetését,  

 a letelepedési kötvény-biznisz azonnali leállítását és átvilágítását.   

Úgy gondolja, közvetlenül, közvetetten, rövid vagy hosszú távon ezek az újpestieket érintő 

kérdések. Bárkit is választanak meg a jövő héten, mindenképpen egy jó iránymutatás lehet a 

számára.  

 

Perneczky László 

Korábban voltak országos politikával kapcsolatban berepülő anyagok, több alkalommal 

elmondta, hogy önkormányzati szinten szereptévesztésnek tartja, ha ilyenekről esik szó. Ezt a 

határozati javaslatot sem tartja idevalónak, főleg úgy, hogy berepülő anyag és maguk a 

jelöltek objektív okok miatt sem értesülhettek arról, hogy milyen elvárás rendszert szeretne a 

testület támogatni, ugyanakkor azt a levelet, amit polgármester küldött sem tartotta 

helyénvalónak. Igyekeznek a pártpolitikai és a kampánytevékenységet elválasztani az 

önkormányzati munkától.  

 

Nagy István 
A 13 pontból az alábbi 5 pontot tudja támogatni:      

 a lakosság biztonságérzetének megőrzése érdekében a határkerítés megtartását 

támogatja kiegészítve azzal, hogy elutasítva a migránskvótát, elutasítva, hogy 

hotspotok jöjjenek létre Újpesten, 
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 a vezető politikusok kötelező pszichiátriai alkalmassági vizsgálatának bevezetését, 

kiegészítve azzal, konkretizálják kiről van szó,   

 a szegénység elleni küzdelmet, az esélyegyenlőség megteremtését, a társadalmi 

különbségek mérséklését, 

 a lakhatási problémák felszámolását, nagyívű, államilag támogatott önkormányzati 

bérlakásépítési program beindítását. Korábban a DK olyan indítványt tett, hogy az 

Önkormányzat mérje fel, Újpesten hány olyan önkormányzati bérlakás van, ami 

szabadon odaadható a migránsoknak, illetve béreljen az Önkormányzat a piacról 

lakásokat az migránsok számára. Az Újpesti Önkormányzat leszavazta ezt a javaslatot,    

 a nők elleni erőszak elleni fellépést, az Isztambuli egyezmény ratifikálását. 

Elmondja, egyesek összekeverik a menekült kérdést az illegális bevándorlással, mert a 

menekült a határon át érkezik Magyarországra és nem a zöldhatáron keresztül.  

 

Bartók Béla   

Az előterjesztést a filozófiai eszmefuttatás vagy az irodalmi kategóriába sorolná, mindezt, 

azért mert Trippon úr tudta, hogy nem mindennel értenek egyet, ezzel arra számít, hogy nem 

fogják megszavazni és innentől kezdve kezdődik a beszédek kacskaringós ösvénye, amely kit 

messzebb, kit közelebb visz az előterjesztés valódi tárgyától.  

Amennyiben valaki a határkerítésről beszél, az elterelés a kötelező kvótáról, ami azzal jár, 

hogy akaratunk ellenére idegeneket telepítenek be erővel. Ezt kellene minden fórumon, 

minden pártnak visszautasítani. Az előterjesztés összetettségére tekintettel a szavazás előtt 

frakciószünetet kér. 

 

Wintermantel Zsolt 
A frakciószünet előtt elmondja, aggódik amiatt, hogy a most zajló folyamatok, veszélyeztetik 

az Újpesti Képviselő-testületben lévő viszonyokat. Nem szeretné, ha „kívülről jött emberek” 

olyan stílust kezdenének behozni, ami Újpesten nem volt divat.  

Az általa küldött Nyilatkozatra visszatérve sajnálja, hogy Trippon úr és Perneczky úr 

összehasonlította frakcióvezető határozati javaslatával. A Nyilatkozatban az Újpesti 

Képviselő-testület által már kétszer megfogalmazott témáról van szó, ami egy határozott 

álláspont, egyértelműen el lehet dönteni, és lehet hozzá viszonyulni. Trippon úr határozati 

javaslata tele van minősítésekkel, jelzőkkel, politikai megnyilvánulásokkal. Egy nagyon 

gyenge parafrázisa, kifigurázása annak a Nyilatkozatnak, amit polgármesterként a 

képviselőknek küldött. Álláspontja szerint a Nyilatkozat teljesen világos, nyílt, semmi olyan 

dolgot nem tartalmaz, amihez nem lehetet volna igazodni. 

 

FRAKCIÓSZÜNET 

 

Wintermantel Zsolt 
Megállapítja, hogy a frakciószünet után határozatképtelenné vált a képviselő-testületi ülés, így 

17,25 órakor berekeszti. 

 

Kmf. 

 

 

 

 

Dr. Tahon Róbert  

jegyző 

Wintermantel Zsolt  

polgármester 

 


